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MØTEREFERAT   

CosDoc Faggruppe 

1. Agenda 

Tilsendt Agenda i forkant av møtet: 

• Nytt frå Dips Front 

• Status bredding av CosDoc versjon 23 m. skatt og webinarer. 
• SFM i CosDoc og prosessen med PLL - jf. epost frå Torolf 14.11.23 og 17.01.2024  
• Dips front - Framtidige initiativ. Prioritering av endringsønsker og vidare utvikling 
• Forklaring på hvordan veien frem til fullverdig erstatning for CosDoc til sommeren 2024 

er ønsket. 
• VKP fordeler med integrasjon Cosdoc v. direkte integrasjon, informasjon frå 

integrasjonsansvarleg i Dips front.  
• Ekspidering av massebrev via SvarUT og elektronisk utsending til andre enn 

tenestebrukere. 
• Eventuelt  

2. Agenda og referat 

2.1. Status bredding av CosDoc versjon 23m. skatt  

Dips Front har benyttet høsten på arbeid med CosDoc 23 og skattemodulen. CosDoc 23 inneholder 

flere små endringer og bugfiks. Versjon 23 har fått gode tilbakemeldinger fra de kommunene som 

er i drift. Noen kommuner har opplevd utfordringer med lagring til journal grunnet for streng 

sikkerhetssjekk. Dette er det kommet en fiks på som rulles ut til aktuelle kommuner.  

 

Det kommer innspill fra faggruppen om at for kommuner som skal i gang med CosDoc 23 kan det 

være nyttig å forberede de ansatte om ny utregning av IPLOS ved benyttelse av samlemål. 

Informasjon om samlemål ligger beskrevet i nytt i versjonen og på helsedirektoratets sider. 

Møtetidspunkt 31.01.2024 kl 13.00-14.30 

Møtested TEAMS 

Deltakere Anita Solvang- faggruppeleder, Bente Næss, Torolf Slettevoll. Monica Lenvik Pedersen, 

Hilde Lillebø Wisløff, Anne Lene Gundersen. Lene Andreassen, Mark Harris.  

 

Fra Dips Front: Roy Eidsheim, Trine Helen Solberg, Anette Soumahoro Jensen (referent) 

Tema Faggruppe nr 1 2024 
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Skatteintegrasjonen har vært et utfordrende prosjekt da Front har jobbet parallelt med KS 

underveis, slik at en ferdig løsningsbeskrivelser ikke var i bordet fra KS når en utviklet på 

integrasjonen.  På bakgrunn av dette har en måtte gjøre antagelser underveis for å bli ferdig med 

skattemodulen i tide. Skattemodulen er levert på de forutsetningene en hadde og som KS la for 

prosjektet.  

 

Det er fremdeles et pågående arbeid med skattemodulen, og Dips Front har ukentlige statusmøter 

med KS og de andre systemleverandørene for å sikre videre fremdrift og at innspill fra kommuner 

ivaretas. KS arbeider med flere forbedringer på sin side som blant annet integrasjon om NAV 

inntekt og bedre visning av PDF rapporten. 

 

KS har i tillegg leid inn Åsmund Edvardsen ( forfatter av « betaling for beboere i institusjon») for å 

bidra til kvalitetssikring av arbeidet som blir gjort. 

 

På sin side arbeider Dips Front med å forbedre funksjonalitet i sin programvare. Her har Dips Front 

vært i kontakt med flere kommuner for å få innspill til løsning. Blant punkter som er lokalisert er:  

- Mulighet for kopi/ endring av tidligere økonomiskjema. 

-Bokmerkevisning 

-Lagring av verdier fra beregnet etterlattepensjon/barnepensjon. 

 

Det er enighet i gruppen om at en oppretter prosjekt i Basecamp der ansatte i kommunen med 

kompetanse på egenbetaling får mulighet til å bidra inn med innspill vedrørende løsningen. 

Representantene i faggruppen sender over epost til aktuelle deltakere som Dips Front legger til i 

prosjektet. 

2.2. Status CosDoc + 

Det er gjort et stykke stabiliseringsarbeid på CosDoc + og Dips Front har nå klar en versjon ( CosDoC 

+ 24) som skal i pilot i Kinn kommune. Nyheter i versjonen som skal piloteres er:  

• Diagnoser 

• Kritisk info 

• Lese E-meldinger 

• Utvidet info om pasientens nettverk 

• Pinkode ved pålogging 

• Lage nytt oppdrag 

I tillegg til dette er også versjonen også bedre rustet teknisk for nyutvikling av nye tjenester 

fremover. 

2.3. Nytt fra Dips Front- CosDoc 24 

Dips Front er nå i gang med utvikling av CosDoc 24. Denne vil, som beskrevet under punkt 2.1 

inneholde forbedringer knyttet til skattemodulen. Versjonen vil også inneholde generelle 

forbedringer og endret visning av labhistorikk. Det arbeides også med en modul hvor en får tilgang 
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til Interactor (elektronisk rekvisisjon av lab og røntgen). Det er skissert inn at denne versjonen skal 

piloteres første halvår av 2024. 

 

2.4. SFM i CosDoc og prosessen med PLL 

I forkant av møtet har Torolf oversendt e-post til faggruppen «Mandat for tiltaket pasientens 

legemiddelliste» hvor det fremgår at en viktig forutsetning for realisering av PLL er at fagsystemene 

integrerer med SFM. Helse Nord skal i løpet av 2024 starte utprøving av PLL og ønsker i den 

anledning at CosDoc integrerer med SFM. 

 

Dips Front informerer om at de er i dialog med NHN vedrørende integrasjon med SFM. Slik det er 

skissert fra NHN må en ha fullintegrasjon med SFM for å ta dette i bruk. En slik fullintegrasjon vil 

kreve betydelig utviklingsarbeid og kan potensielt tilføre risiko til fagsystemet.  For Dips Front er 

det viktig at fremtidige utviklingsinitiativ kommer majoriteten av kundene til gode. Med tanke på 

usikkerheten som ligger i SFM prosjektet og den lange tidshorisonten som er skissert for å få SFM 

breddeklar til alle kunder er dette per nå et for usikkert prosjekt å starte på. På bakgrunn av dette er 

Dips Front i dialog med NHN for å se på krav som foreligger for å ta SFM i bruk, og diskutere 

minimum krav og tilpasninger slik at en likevel kan tilby CosDoc brukere SFM på kort sikt.  

 

Representanter fra faggruppen informerer om at kommunene har fått en frist til 1. mars for å søke 

om midler til SFM og trenger til da ytterligere informasjon fra Front om en starter utviklingsarbeid 

på SFM. 

2.5. VKP 

Integrasjonsansvarlig i Dips Front er ikke tilstede i møtet.  

Dips Front informerer om at VKP til nå har vært en flaksehals da de ikke har hatt kapasitet til å 

koble til kunder. Dips Front har flere kunder som har stått i kø over lengre tid, men som fremdeles 

ikke har fått VKP på plass grunnet manglende ressurser hos VKP.  

Ny informasjon fra VKP er at de har ansatt flere ressurser og har et mål om å koble på 100 

kommuner i 2024. Dips Front skal i nær fremtid ha et møte med VKP for å få avklart hva en som 

leverandør kan bistå med for å hjelpe dem med breddingen. 

 

Faggruppen informerer at VKP er et nasjonalt produkt som er til utrulling i år i større grad en før, og 

at det pågår nasjonale innføringsprosjekt slik at en kan koble opp flere kommuner samtidig. Det vil 

nok bli individuelle løp mot den enkelte kommune, men som følge av innføringsprosjektene kan 

det komme mange kommuner samtidig. Dips Front bekrefter at de er klar for dette, og ønsker å 

være på tilbudssiden og hjelpe i gang de prosjektene som er. 
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2.6. Endringsønsker 

Dips Front har laget en oversikt over endringsønsker som er gjentagende fra kundene. Disse vil bli 

sendt til medlemmene av faggruppen for prioritering og eventuelt tilbakemelding på ønsket 

løsningsskisse.  

 

3. Aksjonsliste 

Oversikt over punkter som krever aksjon 

Nr. Aksjoner/oppgaver/beslutninger Ansv. Frist 

1.  Opprette Basecamp for skatteforbedringer DF Snarest 

2.  Prioritering og innspill til løsning av endringsønsker FG Snarest 

3.  Tilbakemelding fremdrift vedrørende SFM DF Innen 1.mars 

 

 


